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Svenska kommittén har i sin verksamhetsplan (uppdaterad 17.08.2022) valt som en av tyngdpunkterna för 
verksamheten år 2021-2023 utveckling av cykelnätverket och standarden på cykelvägarna i synnerhet vid 
svenskspråkiga skolor och daghem och informering om detta under kommitténs sammanträde. Därför har 
trafikingenjör Olli Tamminen kallats till sammanträdet för att redogöra för de svenskspråkiga elevernas och 
studerandenas möjliga cykelförbindelser.

Svenska kommittén 20.09.2022

Förslag av koordinatorn för den svenskspråkiga servicen:
Svenska kommittén beslutar att behandla ärendet för kännedom.

Beslut:
Förslaget godkändes. Diskuterades att cykelförbindelserna till de svenskspråkiga skolorna och gymnasiet är 
fungerande, med undantag av Västersundoms skola, som helt och hållet saknar cykelförbindelse. Eleverna får 
busskort i stället för att cykla till och från skolan. Konstaterades att cykelbron som byggdes till Ring III inte drogs 
upp till skolan på beslut från Närings-, trafik- och miljöcentralen. Också en del andra vägar nära skolan som kunde 
ha bättre cykelförbindelser ägs av Närings-, trafik- och miljöcentralen. Olli Tamminen utreder möjligheterna att 
bygga en cykelväg till Västersundom skola. Diskuterades att cykelförbindelserna från Kervo mot Vanda kunde 
förbättras, men också de ägs av Närings-, trafik- och miljöcentralen. 

Information:
Nicole Mattsson, Olli Tamminen, fornamn.efternamn@vantaa.fi


